
 

Vergadering # 82 Bosraad Ede 
Dinsdag 27-06-2023, 19.30 uur Raadhuis A 304 

 
 

Aanwezig:  Evert van Amerongen (voorzitter), Maarten Zijp, Suzette Stumpel, Jeannet Hubbeling,       

Sanna Bastin, Jan van den Born, Hêlène Hullegie, Geen Broere, Wim Zeeman,                    

Jochem van Gooswilligen (adviseur), Kasper Cornelissen (adviseur en webmaster)                     

en Danny Prangsma  (gast). 

 

Afwezig:  Herman-Pieter Prangsma (vice-voorzitter), Ben C olenbrander, John Smits,                

Frits Mohren, Wim Kuster (adviseur), Judith Klosterman (gast)  

en Siep van de Dijk (gast). 

 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda. 

Evert opent de vergadering. Van de afwezigen is merendeels bericht van verhindering ontvangen.  

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

2. Verslag van de vorige vergadering # 81 d.d. 23-05-2023. 

Naar aanleiding van punt 3 a meldt Jochem, dat het uitgraven van de poelen aan de Kreelseweg start 

in augustus, onder meer ter versterking van de kamsalamander. 

Naar aanleiding van punt 3 b zal Jochem voor de volgende vergadering Arnold van den Burg 

uitnodigen voor het agendapunt verzuring Edese bossen. 

Naar aanleiding van punt 3 e maakt Hêlène melding van de afloop van vergunningsprocedures elders  

voor het gebruik van glyfosaat. Besloten wordt het beleid van de gemeente ter zake aan de orde te 

stellen in het bestuurlijk overleg met de wethouder 05-07-2023/09.00. 

Het verslag wordt voorts geheel conform het concept vastgesteld, met dank aan Evert. 

 

3. Mededelingen en nieuwe initiatieven. 

Vast agendapunt, waar alle aanwezigen punten kunnen opvoeren voor volgende vergaderingen. 

 

a. Waterwinning Betuwe. 

Wim Z meldt dat er vanuit de Bekenstichting contact is met Vitens, die meer water gaan winnen in de 

Betuwe, wat ook effect heeft onder de Rijn door. Op de vraag van Suzette of dit leidt tot verdere 

verdroging in de Veluwezoom, antwoordt Wim bevestigend. Hij houdt ons op de hoogte. 

 

b. Vuilnis in het bos. 

Hêlène merkt op dat dat alleen digitaal kan worden gemeld bij ACV, niet telefonisch. Lastig voor 

digibeten. Jochem suggereert, dat melding bij de gemeente wel telefonisch kan.  



 

 

c. Monitoring nieuw beheerplan Bos en Natuur. 

Jochem laat nu al proefdrukken circuleren van het nieuwe beheerplan, ziet er fraai uit. 

Jeannet wil, nu het beheerplan vrijwel klaar is, aan de slag met het volgen en in de tijd uitzetten van 

de verschillende doelen. Besloten wordt om de jaarplanning van het bosbeheerteam te agenderen 

voor de volgende vergadering.  

 

d. MTB-routes De Zanding. 

Jochem meldt dat een nieuwe route te belastend is voor de natuur aldaar en dat deze per 1 

september zal worden afgesloten. Eventueel komt er dan een stuk in De Roekel bij. Jeannet vindt, dat 

er in C-zones van de provinciale zonering sowieso geen MTB-paden horen. 

 

4. Benoeming van de heren Frits Mohren en Wim Zeeman tot lid van de Bosraad Ede. 

De commissie werving en selectie nieuwe leden, bemensd door Suzette, Jeannet, Evert en Jochem,  

heeft de heren Mohren en Zeeman gevraagd lid te worden van de Bosraad Ede. Per e-mail zijn alle 

zittende leden in de gelegenheid gesteld eventuele bezwaren te melden. Die zijn niet gekomen, 

integendeel alleen enthousiaste ondersteuningen van het voorstel. Bij acclamatie en met applaus 

worden de heren Mohren en Zeeman volgens het nieuwe reglement benoemd tot leden van de 

Bosraad Ede. 

Het overzicht van leeftijd, woonplaats en voor het bosbeheer relevante competenties van de 13 

leden zal worden gecompleteerd en als basis dienen voor het proces van aan- en aftreden in de 

komende jaren. De commissie gaat daarmee verder en komt in de volgende vergadering met verdere 

stappen. 

5. Bestuurlijk overleg met de wethouder 05-07-2023/09.00. 

Onzerzijds als voorlopige agendapunten: 

• nieuw reglement Bosraad Ede. 

• invulling ambtelijk secretaris. 

• vaste deelname Jochem aan het overleg. 

• commissie werving en selectie nieuwe leden. 

• gemeentelijk beleid glyfosaat. 

 

Voorzitter en vice-voorzitter van de Bosraad nemen deel. 

 

6. Evaluatie uitgebrachte adviezen. 

Jochem is nog niet in de gelegenheid geweest om de stand van zaken rond de respectieve adviezen 

waar mogelijk aan te vullen. Komt volgende keer weer aan de orde. 

7. Zienswijze gemeente bij de Provincie over de herstelplannen. 

 

Bij afwezigheid van Wim K wordt dit punt aangehouden. 

 



8. Robuuste natuurversterking, bespreking basiskwaliteit 2030. 

 

Bij afwezigheid van Wim K wordt ook dit punt aangehouden.  

9. Bekalking Edese Bos. 

Volgende keer komt Arnold om over mogelijke en vereiste acties te spreken. Jeannet vraagt of de 

conclusies van de Ginkel zijn meegenomen. Jochem antwoordt bevestigend, hoewel het effect van de 

bekalking nog wel zal voortduren. Voor de monitoring van 10 jaar reeds opdracht is gegeven aan 

Arnold van den Burg. Hij meet de effecten van de bekalking door het hele systeem, bijvoorbeeld bij 

jonge koolmezen, maar ook in de bladeren van bomen (bladchemie). 

Geen vraagt of de Provincie verdere experimenten toestaat. Dat is zeker het geval. 

10. Agendapunten volgende vergadering # 83, 12-09-2023/16.00. 

Deze zal worden gehouden op het kampeerterrein Heidebloemallee, met na afloop de jaarlijkse 

barbecue. Agendapunten als hierboven gemeld. Zelfs audiovisuele ondersteuning zal ter plaatse 

worden verzorgd. 

11. Rondvraag en sluiting. 

Danny vraagt zich af of de nieuwe route op Vlinderdas door het Routebureau is geplaatst. Dit is niet 

het geval, deze is opgezet vanuit het Natuurcentrum in samenwerking met IVN Ede. IVN pakt een 

actievere rol op binnen het Natuurcentrum om te helpen met de natuureducatie. Het Routebureau 

beheert op dit moment alleen de bordjes en palen van het ruiternetwerk. Op zich is het de bedoeling 

om dit uit te breiden, maar dit gebeurt gefaseerd, per routenetwerk. De terreinbebording 

(toegangsbepalingen) zullen niet door het Routebureau worden overgenomen, zoals origineel  wel 

het plan was. Dit blijven de TBO’s op de Veluwe zelf doen.  

Sanna merkt op dat er in haar omgeving vragen over de wolf zijn bij agrariërs. Het verzoek is om 

informatie te delen. Jochem vertelt dat er veel informatie is bij de provincie, specifiek bij de 

uitvoeringsorganisatie BIJ12.  Zij verzorgen de monitoring van wolven in Gelderland en hebben het 

meest complete overzicht. Er is ook advies mogelijk over subsidies voor schade en voor rasters. 

Daarnaast zijn er adviezen van wolvendeskundigen te krijgen, specifiek op bedrijfsniveau. Als 

bovenstaande onvoldoende is, is Jochem ook bereid aanvullende informatie te geven. Jochem en 

Sanna stemmen af hoe we dit vorm gaan geven zodat de juiste mensen aan tafel komen.   

Jeannet meldt dat in Westenrode vanuit de manage met paarden dwars door het bos wordt gelopen. 

Jochem zal BOA vragen ter plaatse te gaan praten. 

Maarten is naar de groene vrijwilligersdag geweest en zal de link doorsturen. 

Suzette heeft de link over het Vitaal platteland door laten sturen en beveelt dat ter lezing aan. 

Evert dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

 


